
 

 

Zápis z jednání Rady Základní školy Klíček 
ze dne 18.6.2023 v 18:00 hod. 
 
Přítomni: 
David Havelka (DH) – ředitel školy 
Jiří Wieden (JW) – předseda Rady 
Sandra Kmeťová - (SK) - člen Rady 
Jan Ocman (JO) – člen rady 
Andrea Nejezchlebová (AN) – člen rady 
 
 

Téma 
Komentář 

Zodpově
d. osoba 

Termí
n 

Zapisovatel Zapisovatelem byla zvolena AN   

Zpráva ředitele 
Školy 

       
       Stav žáků  

• Aktuálně má škola 160 žáků, což je maximální 
kapacita školy – 3 žáci odcházejí a budou 
průběžně nahrazeni. 

• Stav učitelů se nezměnil 
    

 
 

 
 
 

 
 
 
 
 
 
 



 

 

Zpráva ředitele 
školy 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

  
       Plánované školní akce 

• Prima dny – přednášky a semináře s odborníky ne 
ekologická aktuální témeta 

• 27,28.6.2023 – proběhla obhajoba absolventských 
prací, které byly na vysoké úrovni a velmi povedené 

• 29.6.2023 – proběhlo loučení s 9.třídou 

• září 2023 - cykloexpedice - přihlášeno 81 dětí 
 
 
       Pohledávky 

• Stav pohledávek je přijatelný 

• Neplatiči kontaktováni, vše v řešení 
 
      Návrh a plnění rozpočtu 

• Rozpočet plněn dle plánu 

• Budou se dokupovat škol. pomůcky cca za 200-300 
tis Kč 

• Bude se zařizovat kabinet pro 1. stupeň 

• Budou se měnit koberce v ředitelně a v kabinetech 

• Budou se kompletně všude měnit žaluzie 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Různé     

• Proběhla kontrola stavu budovy 
z Jihoměstské majetkové - byla zalepena a 
opravena střecha  a opravily se schodnice 
k terasám tříd  

• 15.5. proběhla kontrola přijatých opatření 
k výsledkům inspekce, která dopadla velice 
dobře, inspekce byla velmi spokojena, 
všechny požadavky byly splněny.  

• Od 9/2024 přecházíme ze systému Bakaláři 
na systém EduPage 

• Byla podána žádost na prodloužení nájmu 
školy nově na obd.  20 let (10 let opce) 

 

 

 
 
 
 

 
 
 
 



 

 

 

• Byla ustanovena potravinová komise, 
uvolněn jeden oběd pro členy, kteří mohou 
zkoušet kvalitu jídla a popřípadě oslovit jiné 
firmy, které by dodávaly obědy 
 

Body na příští 
jednání 

   

Termín příštího jednání:   Příští jednání Rady 24.9.2024  od 18 hod.   

 
 
V Praze, dne 18.6. 2024 
 

 
 

    

   Jiří Wieden  Jan Ocman  Sandra  Kmeťová Andrea 
Nejezchlebová 

Karolína 
Koňaříková 

předseda Rady člen Rady členka Rady členka Rady členka Rady 

 


